

Date: 27th May 2024

التاريخ: 19 من ذو القعدة 1445 هـ
الموافق: 27 مايو 2024 م

Updating of legal action against some former members of the Company's executive management

مستجدات الإجراءات القانونية ضد بعض من أعضاء الإدارة التنفيذية السابقة

Refiring to the previous disclosure dated 20th March 2023, which included the Board of Directors taking legal proceedings against former CEO and some members from the former executive management of the Company due to reasons relating to potential violations of the provisions of fair and legitimate competition and the provisions regulating the work of executive management disclosed in the Omani Commercial Companies Law as well as the Business Code of Conduct during the period of their employment.

الحاقاً إلى الإفصاح السابق بتاريخ 20 مارس 2023 والمتضمن قيام مجلس الإدارة باتخاذ الإجراءات القانونية ضد الرئيس التنفيذي وبعض من أعضاء الإدارة التنفيذية السابقين لأسباب تتعلق بمخالفات محتملة لأحكام المنافسة غير المشروعة والاحكام المنظمة لعمل الإدارة التنفيذية الواردة في كل من قانون الشركات التجارية وقانون العمل وقانون حقوق الملكية الصناعية ومواد المنافسة غير المشروعة وقانون التجارة وقواعد حسن الائتمان أثناء فترة عملهم بالشركة.

The Board of Directors of Oman Fisheries Company SAOG would like to announce to its shareholders that on Monday 27th May 2024 the Commercial court decided to assign the case to the expert to investigate the case.

يود مجلس إدارة شركة الاسماك العمانية أن يعلن للمساهمين الكرام أنه بجلسة الإثنين الموافق 27 مايو 2024 قررت المحكمة التجارية إحالة القضية إلى الخبير لبحث موضوع الدعوى.

Accordingly, we will provide an update of the case in due course.

عليه، سنقوم بموافاتكم بمستجدات القضية في حينه.

Dr. Shahid Mahmood Al-Bulushi
Chairman



Oman Fisheries CO.SAOG
شركة الأسماك العمانية
مجلس إدارة عمان

د. شاهد بن محمود البلوشي
رئيس مجلس الإدارة